
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 23. októbra 2013 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Daniel Dopater, Mgr. Terézia Pacoňová 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Neprítomní sú poslanci - Daniel Dopater a Mgr. Terézia Pacoňová, ktorí sa ospravedlnili.  

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Annu Rončákovú a p. Antona Floreka. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2013 

3. Správa hlavného kontrolóra za III. štvrťrok 2013 

4. Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2012 

5. Informatívna správa o projekte "Záchrana prírodného dedičstva v česko-

slovenskom prihraničí" 

6. Informatívna správa o voľbách do orgánov samosprávnych krajov 

7. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

8. Schválenie podania žiadosti na Environmentálny fond - kanalizácia II. etapa 

9. Schválenie podania žiadostí na MK SR - knižnica 

10. Schválenie pozornosti pre dôchodcov na Stretnutie s dôchodcami - 29. 10. 2013 

11. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

12. Rôzne – prejednanie žiadostí 

13. Diskusia 

14. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania.  

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia. Mal zistiť, ako majú byť označené 

pozemky v extraviláne k čomu uviedol, ţe geodeti vyznačili v rámci komasácie všetky 

pozemky, aj tie, ktoré si vlastníci neprevzali. Tam, kde lúky kosilo roľnícke druţstvo a kolíky 

zničili, budú so zástupcami druţstva jednať a poţiadajú o nápravu. Ostatné body boli splnené. 



 

 

Poslanec Jozef Dorušák podal správu z obhliadky kanála pri rod. dome p. Stanislava 

Repôňa, č. 155. Uviedol, ţe v rámci komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného 

plánovania boli pozrieť na tvárnosti miesta a zistili, ţe kanál je zanesený a z tohto dôvodu má 

malý prietok a pri vyšších zráţkach im zatápa záhrady. Najviac je zanesený práve za p. 

Repôňom a p. Palkom. Navrhli, aby sa garád vyčistil počnúc od p. Dibdiakovej. Vyčistiť ho 

môţu aj hasiči, nakoľko to bude potrebné moţno aj nejakým tlakom vody prebiť a následne 

upozorniť všetkých dotknutých, aby si kanál priebeţne čistili a nedostali sa do podobnej 

situácie. 

Starosta tieţ vyzval poslancov, aby predloţili svoje návrhy na rekonštrukciu materskej 

školy, na čom sa dohodli na minulom zasadaní. 2 návrhy predloţil poslanec Jozef Dorušák, 

ktorý však uviedol, ţe na ich realizáciu je potrebné vynaloţiť vyššiu sumu finančných 

prostriedkov, ktoré obec momentálne nemá. Moţno by bolo dobré počkať, či nebude 

ministerstvo prostredníctvom eurofondov alebo kraj vyhlasovať nejaké výzvy práve na takéto 

zariadenia, k čomu starosta uviedol, ţe inú moţnosť ani nemáme, nakoľko finančné 

prostriedky na to nie sú. Niečo by sa aj dalo vyčleniť, ale je to málo a keď chceme zrealizovať 

rekonštrukciu, tak radšej celú, nech sa to urobí naraz. 

 

V bode 2/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 

2013, ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne 

prečítala a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, 

ţe obec sa pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie 

rozpočtu v III. štvrťroku 2013 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch 

samosprávy. Pripomienky zo strany poslancov neboli ţiadne, takţe Rozbor hospodárenia za 

III. štvrťrok 2013 bol jednohlasne schválený (Za: 5, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 3/ starosta obce vyzval hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú o podanie 

správy z vykonanej kontroly, ktorá bola vykonávaná priebeţne podľa úloh vyplývajúcich z 

funkcie hlavného kontrolóra. Hlavná kontrolórka prečítala záznam z kontroly všetkým 

prítomným poslancom a uviedla, ţe vykonanou kontrolou nebolo zistené porušenie ţiadnych 

všeobecne záväzných ani interných predpisov. Záznam z kontroly tvorí prílohu č. 2 tejto 

zápisnice.  

 

V bode 4/ starosta oboznámil poslancov o Správe nezávislého audítora ku konsolidovanej 

účtovnej závierke za rok 2012. Audit konsolidovanej účtovnej závierky vykonávala firma 

Ekoauditor, s. r. o. Bratislava, konkrétne audítor Ing. Igor Šramka. Podľa jeho názoru 

konsolidovaná účtovná závierka účtovnej jednotky verejnej správy, ktorú za konsolidovaný 

celok zostavila obec Krušetnica, vyjadruje verne vo všetkých významných súvislostiach 

finančnú situáciu a výsledok hospodárenia konsolidovaného celku za rok, ktorý sa skončil k 

31. 12. 2012, v súlade so zákonom o účtovníctve č. 431/2002 Z. z. v platnom znení. 

 

V bode 5/ starosta informoval o projekte "Záchrana prírodného dedičstva v česko-

slovenskom prihraničí". Uviedol, ţe ministerstvo nám schválilo predĺţenie projektu do 31. 12. 

2013. Od októbra sa preto pokračuje v čistení lesa v lokalitách Mláky, Húšťavný a bude sa 

pracovať do konca novembra, ak nám to počasie dovolí. V priebehu novembra sa začne so 

štiepkovaním, pričom sa bude štiepka rozváţať podobne ako na jar, t. j. tým občanom, ktorí 

sú v uvedených lokalitách vlastníci resp. spoluvlastníci. Práce naďalej vykonávajú 2 terénni 

pracovníci a 2 brigádnici (2 muţi a 2 ţeny). 

 

V bode 6/ starosta informoval o voľbách do orgánov samosprávnych krajov, ktoré sa 

budú konať 9. novembra 2013. Do okrskovej volebnej komisie boli delegovaní 4 členovia 



 

 

rôznych politických subjektov a keďţe okrsková volebná komisia musí mať minimálne 5 

členov, 1 člen bol domenovaný. Uskutočnilo sa uţ 1. zasadanie komisie, na ktorom boli 

zvolení predseda a podpredseda. Predsedkyňou okrskovej volebnej komisie je Mgr. Danka 

Jančová a podpredsedom Mgr. Martin Bodorík, za zapisovateľku bola vymenová p. Alţbeta 

Páterková, pracovníčka OcÚ. Všetci členovia zloţili zákonom predpísaný sľub a boli poučení 

o ostatných právnych predpisoch, ktoré sa týkajú volieb. Školenie sa uskutoční na MsÚ v 

Námestove dňa 29. 10. 2013, ktorého sa za obec zúčastní predsedkyňa komisie. Obec podľa 

organizačného harmonogramu zabezpečí, aby chod volieb prebehol bez problémov a v súlade 

s príslušnými zákonmi. 

 

V bode 7/ starosta informoval, ţe aj naďalej sa pokračuje sa v Dohodách o podmienkach 

vykonávania menších obecných služieb organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení so 6 uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v hmotnej núdzi. 

UoZ vykonávajú menšie obecné sluţby v rozsahu 10 hodín týţdenne, podľa stanovenej 

evidencie dochádzky na všetkých menších obecných sluţbách, ktoré sa v obci vykonávajú a 

to hlavne upratovanie a úpravu verejných priestranstiev (námestie, cintorín,...), údrţbu 

autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov.  

Taktieţ informoval, ţe do konca novembra sa pokračuje v Dohode o poskytnutí príspevku 

na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti - § 501 zákona č. 5/2004 Z. z. o 

službách zamestnanosti s 1 uchádzačkou o zamestnanie, ktorá podobne ako aktivační 

pracovníci vykonáva práce spojené s verejným priestranstvom, budovami a zariadeniami v 

majetku obce. 

 

V bode 8/ starosta obce informoval, ţe do konca októbra je potrebné podať ţiadosť na 

Environmentálny fond SR na dobudovanie kanalizácie v našej obci v II. etape. Ako kaţdý 

rok, tak aj teraz sa budeme uchádzať o finančné prostriedky z tohto fondu na kanalizáciu, 

ktorú máme v našej obci vybudovanú iba v dĺţke 300 m. Ďalej uviedol, ţe určite uţ z médií sa 

poslanci dozvedeli, ţe bola schválená dotácia z eurofondov na II. etapu dobudovania 

kanalizácie v regióne Biela Orava, avšak aj napriek tomu, ţe hlavný kanalizačný zberač pôjde 

cez našu obec a obec má vypracovaný projekt, rozpočet a stavebné povolenie, boli sme spolu 

s obcou Breza a Babín z projektu vylúčení z dôvodu, ţe nemáme 2000 obyvateľov. Starosta 

tieţ uviedol, ţe niekedy v decembri by sa malo uskutočniť zasadanie s vlastníkmi pozemkov, 

cez ktoré pôjde hlavný zberač, avšak uţ teraz počul ohlasy, ţe ľudia nedajú súhlas práve z 

dôvodu, ţe naša obec bola z projektu vylúčená. Prítomní poslanci sa však jednohlasne zhodli, 

ţe je potrebné podať opätovne ţiadosť na Environmentálny fond na dobudovanie kanalizácie 

a podanie ţiadosti jednohlasne schválili (Za: 5, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 9/ starosta informoval, ţe do konca novembra je moţnosť podať ţiadosti na 

Ministerstvo kultúry SR ohľadom kniţnice. Keďţe tento rok sme neboli úspešní, podala by sa 

opätovne ţiadosť na nákup kníh a tieţ ţiadosť na technické vybavenie kniţnice, ktorý návrh 

prítomní poslanci jednohlasne schválili (Za: 5, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

Starosta tieţ uviedol, ţe naďalej sledujeme výzvy Ministerstva financií SR na podanie 

ţiadostí na individuálne potreby obcí, u nás konkrétne na zateplenie budovy obecného úradu. 

V prípade, ţe by vyšla táto výzva, všetci prítomní poslanci súhlasili, aby obec ţiadosť podala 

(Za: 5. Zdrţal sa: 0, Proti: 0).  

 

V bode 10/ starosta uviedol, ţe dňa 29. 10. 2013 sa uskutoční stretnutie (posedenie) s 

našimi dôchodcami. Aj keď obec nemá nazvyš finančné prostriedky, bolo by dobré odmeniť 

ich malou pozornosťou cca 3,00 €/osoba, s ktorým návrhom súhlasili všetci poslanci (Za: 5, 

Zdrţal sa: 0, Proti: 0). Ďalej uviedol, ţe by bolo dobré, aby sa aj poslanci zúčastnili tohto 



 

 

zasadnutia, nech si starší občania oţivia, kto reprezentuje našu obec a na koho sa môţu 

obracať so svojimi ţiadosťami a nápadmi. Obec zabezpečí všetko ostatné - obed, kávu a 

program ţiakov zo ZŠ a MŠ.  

 

V bode 11/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Mgr. Danka Jančová dala návrh, aby sa po cintoríne rozmiestnili koše, ktoré 

sú na futbalovom ihrisku, pretoţe sa blíţia sviatky dušičiek, bude veľa odpadu z vencov, 

kahancov a aby to ľudia mali kde dávať. 

K návrhu starosta uviedol, ţe je to dobrý nápad a nie je ţiaden problém, aby sa tam koše 

priniesli. 

Poslankyňa Anna Rončáková uviedla, ţe sa dozvedela, ţe na futbalové ihrisko chodia 

moţno ani nie naši občania a jazdia tam autami. Bolo by dobré osadiť tam nejaké stĺpiky a 

zamedziť prístup. Opätovne predloţila návrh aj na opílenie resp. spílenie topoľov na tomto 

ihrisku. 

Starosta k návrhu uviedol, ţe musíme porozmýšľať nad úpravou ihriska, nakoľko aj on sám 

videl, ţe je schodené a doničené autami. K spíleniu topoľov uviedol, ţe táto poţiadavka tu uţ 

bola viackrát prednesená, avšak treba zváţiť aj to, ţe teraz tie topole zachytávajú loptu počas 

zápasu, netreba po ňu chodiť niekde do rieky. Ale ak aţ tak chcú tie topole spíliť, tak sa spília.  

Poslanec Jozef Dorušák upozornil na to, ţe treba vyčistiť šachtu pri p. Jozefovi Mikytovi, 

č. 97, prípadne by bolo dobré obísť všetky šachty a počistiť ich.  

S jeho návrhom starosta súhlasil a uviedol, ţe všetky šachty sa prejdú a ktoré bude potrebné, 

tak sa vyčistia. 

Poslanec Anton Florek uviedol, ţe je potrebné upraviť cestu pred dolnou autobusovou 

zastávkou, načo starosta uviedol, ţe cesta bude upravená, nakoľko v týchto dňoch pracovníci 

menších obecných sluţieb vykonávajú úpravu miestnych komunikácií, kde sa nestihlo 

vyspraviť cesty na jar tohto roku. 

  

V bode 12/ bola prečítaná ţiadosť CVČ "Maják" Námestovo o poskytnutie finančného 

príspevku pre záujmové vzdelávanie ZÚ Break dance v ich centre, o ktoré prejavil v tomto 

školskom roku záujem ţiak našej ZŠ Patrik Janík. 

K tomuto poslanci uviedli, ţe našich ţiakov treba podporovať, keď majú záujem rozvíjať 

mimoškolskú činnosť a schválili príspevok vo výške 60,00 € (Za: 5, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

Ďalej bola prečítaná ţiadosť MUDr. Petra Letavaya, primára Interného oddelenia 

Dolnooravskej nemocnice s poliklinikou v Dolnom Kubíne o poskytnutie finančnej výpomoci 

na zakúpenie novej zdravotníckej techniky, konkrétne zakúpenie echokardiografického 

prístroja, ktorý slúţi na diagnostiku srdcovo-cievnych ochorení, kde k plnej vyuţiteľnosti 

tohto prístroja chýba sonda, ktorou moţno realizovať ďalšie a presnejšie vyšetrenia štruktúr 

srdca cez paţerák. Takéto vyšetrenie nemoţno v dnešnej dobe vykonať v ţiadnej zo 4 

nemocníc VÚC Ţilina, pretoţe chýba práve potrebná prístrojová technika.  

Po prečítaní ţiadosti začali poslanci medzi sebou diskutovať, pričom sa jednohlasne zhodli na 

tom, ţe určite finančne podporia túto kúpu, avšak nemali jednoznačný názor v akej výške. 

Preto starosta navrhol, ţe do budúceho zastupiteľstva zistí, akou výškou podporili túto ţiadosť 

okolité obce a rozhodne sa na budúcom zastupiteľstve. V prípade podpory bude spísaná buď 

darovacia resp. kúpna zmluva alebo zmluva o poskytnutí finančnej výpomoci. 

Taktieţ bola prečítaná ţiadosť p. Daniely Mršťákovej, nájomníčky 12-bytovej jednotky, 

ktorá ţiada o výmenu elektrického sporáku, nakoľko na sporáku, ktorý má v byte nefunguje 

trúba na pečenie a 2 platničky na varenie. 



 

 

K tejto ţiadosti starosta uviedol, ţe je potrebné tak ako aj v iných ţiadostiach podobného 

charakteru zistiť skutočný stav a následne rozhodnúť. Obhliadkou do budúceho zastupiteľstva 

poveril poslanca p. Jozefa Dorušáka. 

 

V bode 13/ v ktorom bol priestor na diskusiu uţ nikto z prítomných poslancov 

nevystúpil, nakoľko sa diskusia konala pri kaţdom prejednávanom bode. Starosta uviedol, ţe 

najbliţšie zasadanie obecného zastupiteľstva sa bude konať 13. 12. 2013, t. j. v piatok o 16.00 

hod., nakoľko je potrebné stihnúť termíny na schválenie rozpočtu na budúci rok a príp. 

preschváliť platné VZN. Potom poţiadal zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 5/2013 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ správu hlavného kontrolóra za III. štvrťrok 2013; 

3/ správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2012; 

      4/ informatívnu správu o projekte "Záchrana prírodného dedičstva v česko-slovenskom 

          prihraničí"; 

      5/ informatívnu správu o voľbách do orgánov samosprávnych krajov; 

      6/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti 

      7/ správu komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania; 

      8/ návrhy na rekonštrukciu materskej školy; 

      9/ ţiadosť MUDr. Petra Letavaya, primára Interného oddelenia Dolnooravskej nemocnice 

          s poliklinikou v Dolnom Kubíne; 

    10/ ţiadosť p. Daniely Mršťákovej, bytom Krušetnica č. 244/10. 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2013; 

      2/ podanie ţiadosti na Environmentálny fond SR - kanalizácia II. etapa; 

      3/ podanie ţiadosti na Ministerstvo kultúry SR - nákup kníh a technické vybavenie  

          obecnej kniţnice; 

      4/ podanie ţiadosti na Ministerstvo financií SR - zateplenie budovy obecného úradu; 

      5/ vecný dar pre dôchodcov pri príleţitosti Stretnutia s dôchodcami, ktoré sa uskutoční  

          dňa 29. 10. 2013; 

      6/ finančný príspevok pre CVČ "Maják" vo výške 60,00 €; 

 

  

C. DOPORUČUJE 

 

      1/ starostovi obce dať v rámci menších obecných sluţieb:  

          - upraviť futbalové ihrisko z dôvodu, ţe tam jazdia autami; 



 

 

          - opíliť resp. spíliť topole na futbalovom ihrisku; 

          - upraviť miestnu komunikáciu pred dolnou autobusovou zastávkou; 

          - vyčistiť kanál poza rod. dom p. Dibdiakovej, č.147, p. Palka, č.151 a p. Repôňa č.155; 

          - vyčistiť šachtu pri p. Jozefovi Mikytovi č. 97 a následne ostatné šachty. 

 

 

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 5, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Anna Rončáková, v. r. 

 

   Anton Florek, v. r. 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


